
 

1 

Jegyzőkönyv 

Készült: 2013. július 03-án Bocskaikert Községi Önkormányzat Polgármesteri 

Hivatalának hivatalos helyiségében tartott rendkívüli testületi ülésről. 

 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester 

Dr. Tarcali Gábor  alpolgármester  

Nagy Mihályné  

Záhonyi László képviselők 

 Szaniszló Tamás   jegyző 

Gonda Lajosné jegyzőkönyvvezető 

 

 

Távol van:            

                                igazolatlanul   Bak Attila Gábor  

                        Gorzsás Attila         képviselők 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a rendkívüli testületi ülésen megjelenteket. 

Megállapítja, hogy a testület határozatképes. Megállapítja továbbá. hogy Bak Attila 

Gábor és Gorzsás Attila képviselők bejelentés nélkül, azaz igazolatlanul vannak távol. 

Javaslatot tesz a napirendi pontok elfogadására. A napirendi pontokat a képviselők 5 

igen szavazattal a következők szerint elfogadták:  

 

Napirendi pontok: 

 

1. Előterjesztés jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátására kötött megállapodás 

módosítására 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 

 

2. Előterjesztés a Napsugár Óvoda 2012/2013. évi nevelési évének beszámolójáról 

Előadó: Szilágyi Gyöngyi mb. óvodavezető 

 

3. Előterjesztés a bocskaikerti Napsugár Óvoda vezetőjének megválasztásával 

kapcsolatban 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 

 

4. Előterjesztés a Hajdúkerületi és Bihari Viziközmű Szolgáltató Zrt Alapszabály 

módosítására vonatkozóan 

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 
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5. Különfélék 
 

1. napirendi pont: 

 

Előterjesztés 

jelzőrendszeres házi segítségnyújtás ellátására kötött megállapodás módosítására 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy nem kívánja kiegészíteni az 

előterjesztést. Elég egyértelműen le van írva az előterjesztésben, hogy miért van 

szükség a megállapodás módosítására. Megkérdezi, hogy a napirendi ponttal van-e 

valakinek kérdése? 

 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

53/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület 

a jelzőrendszeres házi segítségnyújtásra vonatkozó - a Hajdúhadházi Szociális 

Mikrotérségi Intézményfenntartó Társulás és Bocskaikert Község Önkormányzata 

közötti - elszámolás korábban meghatározott 2013. június 30-ai végső határidejének a 

Hajdúhadházi Mikrotérségi Szociális Gondozási Intézményfenntartó Társulás 

Működési és Elszámolási Szabályzatának 1. sz. melléklete szerinti megállapodásban 

foglalt tárgyévet követő év február 28-ai időpontra történő módosításával egyetért. 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal 
 

 

2. napirendi pont: 

 

Előterjesztés 

a Napsugár Óvoda 2012/2013. évi nevelési évének beszámolójáról 
 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a napirendi pontot megtárgyalta a 

kulturális bizottság, átadja, a szót Nagy Mihálynénak, a bizottság elnökének. 
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Nagy Mihályné bizottsági elnök asszony elmondja, hogy a kiküldött anyaggal meg 

vannak elégedve, áttekinthető és alapos. Az óvodában a gyermeklétszám bővült, az ott 

folyó munka kiváló. Nagyon sok programot szerveztek ebben a nevelési évben, a 

gyermekek fejlődése érdekében. A kulturális bizottság a beszámolót egyhangúan 

elfogadásra javasolja a képviselő-testületnek. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy valóban gazdag programokat 

rendeztek az óvodában. Az is kiemelkedő, hogy a következő nevelési évre 39 

gyermeket írattak be az óvodába. Megkérdezi, hogy a napirendi ponttal van-e 

valakinek kérdése, kiegészítése? 

 

Záhonyi László képviselő úr elmondja, hogy örül annak, hogy a mb. óvodavezető 

személyében találtak egy olyan embert, aki menedzser típusú, egyre több gyermek jár 

Bocskaikertbe óvodába és nem viszik el a szülők Debrecenbe a gyerekeket. 

 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

54/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület 

A Napsugár Óvoda 2012/2013 nevelési évének beszámolóját az 1. sz. melléklet szerint 

elfogadja: 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

 
1. sz. melléklet 

Beszámoló 
Napsugár Óvoda 

(2012-2013-as tanév) 

 

Helyzetelemzés: 

 

Az intézmény feltételrendszere 

Az általam 2012. augusztus 01-től vezetett intézmény a nevelési év első napján 98 gyerekkel kezdte az 

oktató-nevelő munkát. Szeptember 1-én két dolgozó került határozatlan idejű kinevezésre. Egy óvónő, 

Csákiné Győri Emese, illetve egy dajka, Siroki Csabáné. Egy dolgozó pedig szerződéssel kezdhette 

meg az új tanévet. Két dolgozó 25 éves jubileumi juttatásban részesült.  
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Létszámunk az év során a fenntartó által biztosított közcélú dolgozókkal is bővült. Nagy segítségünkre 

voltak az udvaron végzett munkára, valamint az adminisztratív munkára biztosított személyek, 

köszönjük a fenntartónak, a Bocskaikerti Községi Önkormányzatnak.  

Az intézményben a korábbi évekhez hasonlóan most is négy vegyes életkorú csoport kezdte meg a 

tanévet, amelyet 8 fő óvónő, 4 fő dajka és egy takarító- és egyéb kisegítő látott el. A csoportok 

alakulása a következő volt a tanév elején: 

 Gyöngyvirág csoport: 26 fő 

 Margaréta csoport: 23 fő 

 Pillangó csoport: 24 fő 

 Szivárvány csoport: 25 fő 

Ezt a létszámot később sikerült 106 főre növelnünk. Így a normatívát már az utóbbi, magasabb 

létszámra tudtuk megkérni. Intézményünkben működő családi napköziből a kicsik folyamatosan 

érkeznek a tanév során, önálló, szobatiszta és kialakult napirenddel, zökkenőmentesen kerültek át az 

óvodába.  

 

Óvodánk pedagógiai tevékenysége 

Óvodánk ebben az évben továbbra is az Epochális Nevelési Programmal dolgozott, vegyes életkorú 

csoportokban, valamint megvalósult mind a négy csoportban a kompetencia alapú nevelés is.  

Célunk továbbra is: 

 Egyéni képességfejlesztés 

 Mély természetszeretet kialakítása, környezetvédelem 

 Logikus gondolkodás, problémamegoldó képesség fejlesztése 

 Helyes viselkedési szabály kialakítása 

 Néphagyomány ápolása 

Folytattuk: 

 A Kompetencia alapú nevelést a TÁMOP 3.1.4. pályázat alapján.  

 Egyéni képessége fejlesztettünk, IPR (felzárkóztató programot).  

 Kiemelten odafigyeltünk az előző évben jelentkezett gyengeségeinkre. Ilyen például:  

o Testnevelés szabálytudat erősítése 

o Neveltségi szint fejlesztése 

 A gyermek iskolai életre való felkészítés intenzitásának növelését. 

 A munkatervben leírtak maradéktalan megvalósítását.  

Sajnos a tehetséggondozást nem sikerült teljes bevezetése, de a következő tanévben már igyekszünk 

teljes mértékben megvalósítani.  

Az intézmény külön foglalkozásai ebben a tanévben: 

 Református hittan  

 Katolikus hittan 

 Logopédia 

 Ovifoci 

 Vitamintorna  
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 Óvodai angol 

 Óvodai német 

 Néptánc oktatás 

 

Eseményeink, hagyományaink: 

 

Augusztus 

Ezt a hónapot a korábbi évekhez hasonlóan, a régi gyerekek visszaszokatásával kezdtük összevont 

csoporttal.  

Megünnepeltük augusztus 20-át, verseket, dalokat, népi gyermekjátékokat adtak elő a gyerekek igen 

nagy sikerrel.  

A hónap végén, augusztus 28-án megtartottuk a tanévnyitó nevelési értekezletet. Összeállítottuk az 

éves eseménynaptárunkat és megválasztottuk ki miért felel és kiosztásra kerültek a megbízási 

szerződések is a TÁMOP 3.1.4. alapján. 

 

Szeptember 

Elkezdődött az új gyerekek beszoktatása, a szokás- és a szabályrendszer kialakítása. A beszoktatás 

ideje alatt óvodánk nyitott a szülők számára.  

2013. szeptember 12-én és 13-án megtartottuk első szülői értekezletünket.  

Jelen voltunk az önkormányzat által rendezett Kisasszony napi rendezvényen, ahol a Gyöngyvirág 

csoport néptánccal kedveskedett a közönségnek. Szeptember 24-től 28-ig Ovitamin (egészséges 

életmódra nevelés) hetet, 27-én pedig nyílt szüreti mulatságot tartottunk.  

Az óvónők gyermekrajz, termésbáb kiállítást szerveztek, a Pillangó csoport pedig hagyományőrző 

szüreti mulatsággal és népi gyermekjátékokkal kedveskedett.  

Felvettük a kapcsolatot a Nevelési Tanácsadó szakembereivel. Megkezdtük a dokumentumok 

vezetését, statisztika összeállítását, valamint elkészült a MIP Munkaközösség, a gyermekvédelem, a 

Szülői Munkaközösség, illetve a védőnői munkatervek is.  

Október 

4-én az Állatok Világnapján kirándulni ment az óvoda a Hortobágyi Nemzeti Parkba, ahol fergeteges 

napot töltöttünk.  

A csoportokban elkezdődött a képességfejlesztések, az Epochák. Határidőre elkészült az óvodai 

statisztika.  

November 

22-én ellátogatott hozzánk az Ákom-Bákom Bábszínház.  

30-án kompetencia alapú nyílt bemutató foglalkozást tartott a Margaréta csoport.  
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Sikeres, tudásban gazdag foglalkozást láthattunk. Ebben a hónapban elkezdődtek a Difer mérések, 

illetve az intézménybe járó gyerekek feltöltése a KIR rendszerbe, oktatási azonosító kérése minden 

gyermek számára.  

December 

6-án nagy-nagy várakozással telve vártuk Tompetiéket és a Télapót. 7-én meghívást kaptunk a Németh 

László Általános Iskolába a táncházi délutánra, ahol az óvoda néptánc csoportja lépett fel.  

13-án az idősek napjára a Szivárvány csoport kedveskedett egy kis műsorral a szépkorúaknak.  

Készülődtünk az Adventre, a gyermekek szerepeltek a hétvégi gyertyagyújtáson. 7-én, 13-án 14-én az 

óvodában első alkalommal adventi vásárt tartottunk az óvoda folyosóján. Az óvónők nagyon sok 

ajándéktárgyat készítettek, amiből 15.000 forintot árultak az intézmény számára.  

15-én megtartottuk a karácsonyi játszóházunkat a település gyermekeinek.  

Elkészült a TÁMOP 3.1.4. Téli ünnepkör projekt hete.  

21-én vidám zenés tánccal vettünk részt a Falukarácsonyon.  

Január 

15-én és 16-án összevont, illetve csoportos szülői értekezletet tartottunk, a helyi iskola igazgatója 

tájékoztatást tartott az iskolába menő gyerekek szüleinek.  

Január 22-én a Magyar Kultúra Napján az óvoda néptánc csoportja Táncházi délutánon vett részt a 

Németh László Általános Iskolában.  

Az óvónők tudásszint-méréseket végeztek.  

Február 

21-én Farsangi mulatságot szerveztünk, az óvoda tornatermében pedig egy bűvész szórakoztatta a 

gyermekeket.  

Március 

20-án elkészült az intézmény részére az új törvényeknek megfelelően a Házirend, illetve a Szervezeti 

Működési Szabályzat.  

Március 12-én a Diridingó együttes interaktív előadást tartott „Egészség-sziget” címen.  

Március 22-én az intézményben első alkalommal „Tavaszi kikelet” című versmondó versenyt 

rendeztünk, ahol a zsűri az általános iskola tanítónői voltak.  

23-án hagyományos Húsvéti játszóházat rendeztünk a település gyermekei számára.  

Április 

25-től 30-ig megtörtént az új gyerekek beiratkozása. 39 fő iratkozott be a következő tanévre. Büszkén 

mondhatjuk, hogy az elmúlt öt évben erre nem volt példa.  

Szívesen választják szép, új óvodánkat.  
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8-tól 19-ig megszerveztük a gyermekeknek egy 10 napos intenzív úszásoktatás, melyen örömmel 

vettek részt a gyermekek.  

Az óvónők Környezetismeret és Matematika nyílt napokat tartottak a szülők részére, melyen szép 

számmal jelentek meg.  

20-án megemlékeztünk a Föld Napjáról, nagytakarítást, virágültetést végeztünk az udvaron.  

30-án Kukucskáló délelőttre vártuk a szülőket, gyerekeket, hogy betekintést nyerjenek intézményünk 

életébe.  

Május 

1-jén főzőversenyen vettünk részt és a Pillangó csoport műsorral lépett fel a településen megrendezett 

Majálison.  

Sikli László nagyváradi mesemondómájus 23-án látogatott el óvodánkba, mind a négy csoportnak 

külön mesét mondott. 

Az első két hétben Anyáknapi köszöntő műsorokkal készültek a csoportok az édesanyáknak.  

A Szivárvány csoportos gyerekek meglátogatták és felköszöntötték a települési nyugdíjasait is.  

22-én és 23-án szülői értekezletet tartottunk minden csoportban. Az óvónők elvégezték a tudásszint 

méréseket.  

Június 

A program alapján elkészült a TÁMOP 3.1.4. Gyermeknapi projekt. 

1-jén csodálatos gyermeknapot tartottunk a település gyermekeinek, zenés interaktív előadást tartott 

Tompeti, fellépett az óvoda Vitamin torna csoportja, mazsorett bemutató, arcfestés, aszfaltrajzverseny, 

illetve kézműves foglalkozás kecsegtette a gyermekeket, ebédre pedig zsíros kenyér, lilahagyma és 

limonádé volt.  

6-ig megtartották a csoportok az évzáró és ballagó ünnepségeket.  

29 gyermek ballagott el tőlünk első osztályba, 3 gyermek pedig visszamaradt a szülő kérésére. 

Június 4-én néptánc versenyen vettünk részt a Hortobágyi Nemzeti Park rendezvénysorozatán, ahol az 

első díjat megnyerte óvodánk. Erre büszkék is vagyunk.  

8-án megrendezésre került a Jótékonysági Tanévzáró Kerti Party a Bocskaikerti Humán Szolgáltató 

Központtal közösen, mely nagyon jól sikerült, változatos produkciók voltak. A Partyra 105 vendég jött 

el. Ennek bevételéből sószoba kialakítását szeretnénk a gyermekeknek.  

Itt szeretném megköszönni mindenkinek a segítségét, aki tett azért, hogy ez a rendezvény ilyen jól 

sikerülhetett.  

17-én a tehetséggondozásról hallgattak az óvónők, meghívott vendégek egy előadást Dr. Polonkai 

Máriától. 

20-án tanévzáró nevelési értekezletre kerül sor. 
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Elkészült a TÁMOP 3.1.4. Közlekedési tábor projekt hete. A „Közlekedj okosan” közlekedési tábort is 

sikeresen megrendeztük 24-től 28-ig, amin 28 gyermek vett részt. A tábor keretén belül a következő 

programok kerültek megvalósításra: kirándulás Debrecenbe a Tűzoltóságra, az Autóbusz- és 

Vasútállomásra, valamint a Jubileumi játszótérre, kerékpártúra a Hajdúhadházi Rendőrkapitányságra, 

buszos kirándulás Hortobágy-Halastóra, túra biciklivel a hajdúhadházi Csemetekertbe. Ezen kívül 

Táncházra, kreatív kézműves foglalkozásokra, csapatversenyekre, illetve Ki mit tud? versenyre is sor 

került.  

Tudásszint mérés, trend vizsgálat 

Minden tanév januárjában és májusában mérjük az iskolába menő gyermekek tudását, a kapott 

eredményeket pedig összehasonlítjuk az előző évben elértekkel.  

 

 2011/2012-es 

tanév 

2012/2013-as 

tanév 

ÁBRÁZOLÁS 93 % 90 % * 

MATEMATIKA 90 % 92 % 

KOMMUNIKÁCIÓ 84 % 80 % * 

KÖRNYEZETISMERET 92 % 94 % 

NEVELTSÉG 90 % 94 % 

ÉNEK-ZENE 86 % 85 % 

TESTNEVELÉS 93 % 93 % 

A mérés eredménye azt mutatja, hogy két területen, ahol nem szokott különösebben probléma lenni, 

gyengeség mutatkozik, az ábrázolás, illetve a kommunikáció területén. Erre a jövőben kiemelt 

hangsúlyt kell fektetnünk. 

Fejlődési napló 

Az óvónők az előző évekhez hasonlóan most is bejegyzést készítettek minden gyerekről, amiből 

egyértelműen látszik az adott gyermek aktuális képességszintje az egyes területeken. 

Csoportnapló 

A csoportnaplók szépek, áttekinthetőek. A tervezések heti bontásban a pedagógiai programok és 

Kompetencia elvárásainak megfelelően készültek el, illetve a januári törvényi változásoknak 

megfelelően lett kiegészítve.  

Mulasztási napló 
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Nagyon fontos óvodai dokumentum, precízséget, pontosságot igényel, januártól kiegészítésre szorult 

minden gyermek számára, hiszen első alkalom, hogy a gyermekek az óvodában kapták meg az oktatási 

azonosító számukat a KIR-ből az új törvény módosítása miatt.  

Továbbképzések 

Két dolgozó vett részt 120 órás akkreditált továbbképzésen. 

Munkaközösség 

A munkaközösség a munkatervben meghatározott feladatait elvégezte. Részleteket a beszámoló 

tartalmazza. 

Minőségirányítási team 

A minőségirányítási team a MIP által előírt feladatokat elvégezte. Részleteket a beszámoló 

tartalmazza.  

Gyermekvédelem 

A gyermekvédelmi feladatokért az óvodai gyermekvédelmi felelős felelt. Részletek a beszámolóban 

találhatók. 

Ellenőrzések, látogatások 

Minden dolgozó szakmai ellenőrzése megtörtént az éves munkatervben leírtak szerint, valamint sor 

került spontán megfigyelésekre is.  

Cél volt a feladatok egyenlő leosztása, ez meg is valósult.  

Egyszóval elmondhatom, hogy minden dolgozó igyekezett a maga területén a tőle telhető 

legmagasabb színvonalú munkát végezni. A tanév során kis szakmai mulasztás volt a 

környezetismereti epochánál a másfélhetes séták megvalósításánál. De aztán ezt mindenki korrigálta 

és pótolta.  

Igyekezett mindenki a gyermekek érdekeit szem előtt tartani, és megfelelni a szülő, a fenntartó 

elvárásainak is.  

Sikerült a nevelési év kiemelt feladatait kiküszöbölni, megerősíteni (pl. testnevelés szint 93%-os, 

szabálytudat, neveltségi szintet 94%-ra teljesítettük), a megfelelő problémakezelést folyamatosan 

fejlesztenünk kell, oda kell figyelni a jövőben is.  

2013 januárjától a 20/2012. EMMI rendelet szerint, aki a hatodik életévét 2013. augusztus 31-ig 

betölti, az iskolakötelessé válik. Nagymértékben nem érintett bennünket ez, nem vesztettünk el sok 

gyereket.  

Nagyon sok feladatunk van, de a gyerekeknél semmi sem fontosabb, ezért nagyon sok szeretetet kell 

adjunk, és mindent megtegyünk értük, hogy vidáman, egészségesen, harmonikusan töltsék a 

mindennapjaikat.  

Legfontosabb, hogy tudásban gazdagodjanak, fedezzék fel a világot és annak különböző csodáit, 

melyek nap mint nap körülöttünk vannak.  
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Segítünk mi óvónők, dajkák, hogy a gyerekek lássák meg és tapasztalják meg a szépet és a jót ebben a 

mai rohanó világban.  

„ A gyermekeink akkor tanulják meg a szeretet,  

amikor alanyi jogon érzik, hogy szeretve vannak, 

és nem csak a különleges teljesítményeikért, 

hanem pusztán önmagukért is szerethetők.” 

 /Simon András/ 

Ezúton köszönöm mindenkinek az egész évi alázatos munkáját, hogy ilyen sok új dolgot meg tudtunk 

valósítani együtt, amit az elmúlt években nem sikerült. Gondolok itt a versmondó-versenyre, az 

úszásra, táborra, az adventi vásárra, a kompetencia bemutató foglalkozásra.  

Köszönöm, hogy egymást segítve, egy célért tudtunk dolgozni ebben a tanévben.  

A Képviselőtestületnek, Polgármester Úrnak, Jegyző Úrnak ezúton is szeretném megköszönni a 

személyemnek szavazott bizalmat, biztatást, segítséget az év során.  

Igyekeztem mindig a gyermekek érdekeit szem előtt tartva, munkámat a tőlem telhető legjobb 

tudásom szerint végezni. Tisztelettel kérem Önöket, hogy támogassák, segítsék munkánkat és az 

óvodát.  

Szép nyarat, sok pihenést, feltöltődést kívánok az új tanévre. 

Bocskaikert, 2013. június 20. 

 

 Szilágyi Gyöngyi 

 mb. intézményvezető 

 

 

 

 
 

3. napirendi pont: 

 

Előterjesztés 

a bocskaikerti Napsugár Óvoda vezetőjének megválasztásával 

kapcsolatban 
 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a Napsugár Óvoda vezetői tisztségére 

kiírt pályázat határideje lejárt 2013. június 28-án. Pályázati anyag senkitől sem 

érkezett.  Az Intézmény Szervezeti és Működési Szabályzat szerint ebben az esetben a 

Képviselő-testület egy esztendőre megbízást ad a vezetői teendők ellátására valamely 

óvodapedagógusnak. 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr megkérdezi, hogy miért nem volt pályázó? 
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Szaniszló Tamás jegyző úr válaszában elmondja, hogy a pályázat ki volt írva a 

jogszabálynak megfelelően, de csak annak van értelme jelentkezni, aki megfelel meg a 

feltételeknek. A jelenlegi mb. óvodavezető – amikor megkapta a megbízást – elkezdte 

a hiányzó dokumentum végzettség megszerzését, ami nem más, mint a pedagógus 

szakvizsga és a közoktatás vezető végzettség. Ezek birtokában egy év múlva már tud 

érvényesen pályázni. 

Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

55/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület  

 

2013. augusztus 01-től - 2014. július 31-ig Szilágyi Gyöngyi óvodapedagógust 

megbízza a bocskaikerti Napsugár Óvoda vezetésével. 

 

 havi illetményét a következők szerint állapítja meg: 

 Alapilletménye: 144.600 Ft 

 Kjt. 66. § (2)-(3) bekezdés alapján megállapított illetmény (illetményalap %-

a) 0,- Ft. 

 Vezetői pótlék (230 %-a): 46.000,- Ft 

 

Mindösszesen (kerekítve):190.600,- Ft. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: 2013. július 31. 
 

 

4. napirendi pont: 

 

 

 

Előterjesztés 

a Hajdúkerületi és Bihari Viziközmű Szolgáltató Zrt Alapszabály 

módosítására vonatkozóan 
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy mivel egy településsel bővült a 

Hajdúkerületi és Bihari Viziközmű Szolgáltató Zrt, ezért a Társaság felügyelő 

bizottságának tagjait is egy fővel kell növelni. 

 

 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

56/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

 

A Képviselő-testület 

 

mint a Hajdúkerületi és Bihari Viziközmű Szolgáltató Zrt részvényese támogatja a 

részvénytársaság az alapszabályának alábbi módosítását: 

 

Az alapszabály XIII./1,; 2.; 11.9. pontja módosul: 

 

1. A 9 (kilenc) tagú felügyelő bizottság a Társaság legfőbb szerve részére 

ellenőrzi a Társaság ügyvezetését. 

2. A felügyelő bizottság tagjait a közgyűlés választja meg 5 (öt) év időtartamra, 

oly módon, hogy 3 tagot az 5 % alatti szavazati joggal rendelkező 

részvényesek, 4 tagot a 6-10 % közötti szavazati joggal rendelkező 

részvényesek, 2 tagot a 11 % feletti szavazati joggal rendelkező részvényesek 

jelölnek. A felügyelő bizottság a tagja közül választja meg az elnökét. 

 

 

11. A Társaság felügyelő bizottságának tagjai….. 

 

2013. május 29. napjától 2017. május 3. napjáig 

 

9. Dr. Fülöp Erik  

anyja születési neve:  Nagy Irén Judit 

születési helye és ideje: Nyíregyháza, 1982. július 21. 

lakcíme: 4440 Tiszavasvári, József Attila u. 5. 
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Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 
 

 

Különfélék: 
 

 

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy egy formai döntésről van szó a Debreceni 

Törvényszék Cégbírósága végzésében a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Szolgáltató 

Korlátolt Felelősségű Társaságot változásbejegyzési ügyében hiánypótlásra szólította 

fel. Kettős ügyvezetés alakult ki. A cégbejegyzéshez szükséges minden 

tagtelepülésnek elfogadnia a létesítő okirat módosítását 2013. július 25-ig. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr megkérdezi, hogy az előterjesztéssel kapcsolatban 

van-e valakinek kérdése? 

 
 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

57/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 
 

 

Bocskaikert Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 42.§ 16. pontja, valamint a 

107.§ alapján figyelemmel a gazdasági társaságokról szóló 2006. évi IV. törvényre 

megtárgyalta „A Hajdúsági Hulladékgazdálkodási Kft. társasági szerződésének 

módosítása” című előterjesztést és az alábbi döntést hozza: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzata, mint a Hajdúsági Hulladékgazdálkodási 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság tagja támogatja a társaság létesítő 

okiratának alábbi módosítását: 

A társasági szerződés X. fejezet 1. és 2. 7., pontjai., XI. fejezet 2. és 6. pontjai 

módosulnak: 

X. fejezet 1. pont:  
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A társaság ügyeinek intézését és a társaság törvényes képviseletét az ügyvezetők 

látják el.  

 

X. fejezet 2. pont:  

A társaság ügyvezetői: a 2012. június 16. napjától 2017. június 15. napjáig 

választott Will Csaba (an: Albert Mária, szül: Pécs, 1963. január 30.) 4032 

Debrecen, Károly Gáspár 39/b. alatti lakos és a 2013. május 28. napjától 2017. 

június 15. napjáig választott Kathy Zsigmond (an.: Varga Mária, szül: Debrecen, 

1961.01.08.) 4220 Hajdúböszörmény, Szilassy János utca 109. alatti lakos.   

 

X. fejezet 7. pont:  

 

Az ügyvezető a társaság belső működése körében a társasággal, illetve annak 

testületeivel, valamint más tisztségviselőivel kapcsolatos feladatait csak 

személyesen láthatja el, képviseletnek nincs helye. 

 

Az ügyvezetőt ezen minőségében megillető jogokra és az őt terhelő 

kötelezettségekre a Gt. szerinti társasági jogi jogviszony az irányadó azzal, hogy az 

így nem szabályozott kérdésekben a Ptk. megbízási szerződésre vonatkozó 

szabályait kell megfelelően alkalmazni.  

Az ügyvezető ezen megbízatását munkaviszonyban is elláthatja.  

Az ügyvezetők feladatukat együttműködve látják el. E minőségükben csak a 

jogszabályoknak, a társasági szerződésnek, valamint a társaság legfőbb szerve 

határozatainak vannak alávetve, és a gazdasági társaság tagjai által nem 

utasíthatóak. 

 

XI. fejezet 2. pont:  

 

Az ügyvezetők ketten együttesen járnak el. A társaságot az ügyvezetők írásban 

cégjegyzés útján képviselik. 

 

XI. fejezet 6. pont:  

 

A cégjegyzési jog a társaság írásbeli képviseletére, a társaság nevében történő aláírásra 

való jogosultság. 
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Az ügyvezetők cégjegyzési joga – a bankszámla feletti rendelkezés tekintetében is 

– együttes.  

Ha a taggyűlés cégvezetőt jelöl ki, úgy a cégvezető cégjegyzési joga – a bankszámla 

feletti rendelkezés tekintetében is – önálló.  

Ha az ügyvezetők az ügyek meghatározott csoportjaira nézve a társaság 

könyvelőjét képviseleti joggal ruházzák fel, úgy ezen cégjegyzési joggal 

rendelkező munkavállaló az egyik ügyvezetővel együttesen jegyezheti a céget.  

A Képviselő-testület felkéri a Kft. ügyvezetőit, hogy a Társasági szerződés 

módosítását érintő hiánypótlást terjesszék a Debreceni Törvényszék Cégbíróságához. 

 

Határidő: 2013. július 25. 

Felelős: Will Csaba ügyvezető 

 Kathy Zsigmond ügyvezető 

 

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy az Európai Mezőgazdasági 

Vidékfejlesztési Alapból a falumegújításra és - fejlesztésre LEADER Helyi 

Akciócsoportok közreműködésével 2012-tõl igénybe vehető támogatások alapján a 

„Bocskaikert Polgármesteri Hivatal és Ravatalozó felújítása” pályázat határozati 

javaslata kötött, az MVH ebben a formában kéri. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a falumegújításra és –fejlesztésre az 

előző LEADER csoport hagyott egy kevés keretet. De várhatóan erre a célterületre 

plusz források kerülnek átcsoportosításra. Korábban beszéltek a Polgármesteri Hivatal 

külső felújításáról és a Ravatalozó épületének felújításáról. Most lehetőség nyílna arra, 

hogy 20-20 millió forint értékben, 100 %-os támogatással pályázatot adjanak be. 

Sajnos az ÁFA-t az Önkormányzatnak kell kifizetnie, ami 10,8 millió forintot jelent. 

Amennyiben a HACS-tól megkapja az Önkormányzat a támogatást, a pályázatot be 

kell nyújtani az MVH felé is. Ha kedvező a döntés, a támogatási szerződés aláírása ez 

év ősze után várható, tehát a beruházás jövő évben kezdődni. Megkéri Harmati 

Józsefné gazdasági vezetőt, hogy ismertesse az Önkormányzat jelenlegi gazdasági 

helyzetét. 

Harmati Józsefné gazdasági vezető elmondja, hogy amit a költségvetésben elfogadtak 

az teljesíthető. Jelenleg két pályázat van folyamatban, az egyik a gyermekétkeztetés, a 

másik az SZJA kiegészítés. Úgy tűnik, hogy van esély arra, hogy az Önkormányzat 

némi pénzeszközhöz jut.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy jelen pillanatban 40 millió Ft lekötött 

pénzeszközzel rendelkezik az Önkormányzat, de ennek nagy része december 31-re el 

fog fogyni. A gyermekétkeztetésre idén 20 millió forintot, az iskola fenntartásra 8 

millió forintot kell kifizetnünk. 



 

16 

Harmati Józsefné gazdasági vezető elmondja, hogy a Debreceni út lakossági önerőt 2 

millió forint bevétellel tervezték, de eddig csak 250 ezer forint érkezett az 

Önkormányzat számlájára. Előre nem tudják, hogy az iparűzési adó és a kommunális 

adó hogyan fog teljesülni, ezt csak szeptemberben tudják megmondani. Nagyon sok 

kintlévősége van az Önkormányzatnak iparűzési, kommunális és gépjárműadó miatt. 

Nagyon óvatosan kell bánni a meglévő pénzzel. 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr megkérdezi, hogy lehet-e tudni, hogy a két 

pályázaton milyen összeget lehet nyerni? 

Harmati Józsefné gazdasági vezető elmondja, 20 millió forint alatti összeg várható.  

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr megkérdezi, hogy a LEADER pályázat önerő 

mértékével összevethető összeg? 

Harmati Józsefné gazdasági vezető válaszában elmondja, hogy igen. 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr megkérdezi, hogy az ÁFA összege 

visszaigényelhető? 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy nem igényelhető vissza. 

Amennyiben sikeres lesz a pályázat, az a jövő évi költségvetést fogja terhelni.  

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr megkérdezi, hogy a pályázati kiírásban szerepel a 

települési szilárd burkolatú útvonalak mentén fekvő épületek, település központját 

alkotó vagy közvetlenül övező épületek, a ravatalozónál el fogják fogadni? 

Szaniszló Tamás jegyző úr válaszában elmondja, hogy ezt a pályázatíróval 

egyeztették, ő azt mondta, hogy az MVH-t meg fogja keresni, és kimondottan erre az 

utóbbi pontra kérni fog egy állásfoglalást. 

Záhonyi László képviselő úr megkérdezi, hogy csak ez a két projekt fér bele? 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy igen. 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal felújításánál 

vegyék bele a gázrendszer ellenőrzését. 

Szőllős Sándor polgármester úr válaszában elmondja, hogy köszöni a jelzést, 

amennyiben sikeres lesz a pályázat, erre is igyekeznek odafigyelni. 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

58/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

 

A vidékfejlesztési miniszter 102/2012. (X. 1.) VM rendelete 
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az Európai Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a falumegújításra és - 

fejlesztésre LEADER Helyi Akciócsoportok közreműködésével 2012-tõl igénybe 

vehető támogatások alapján a „Bocskaikert Polgármesteri Hivatal és Ravatalozó 

felújítása” pályázat benyújtásáról  

 

A Képviselő-testület 

- A vidékfejlesztési miniszter 102/2012. (X. 1.) VM rendelete az Európai 

Mezőgazdasági Vidékfejlesztési Alapból a falumegújításra és - fejlesztésre 

LEADER Helyi Akciócsoportok közreműködésével 2012-tõl igénybe vehető 

támogatások (Jogcímkód: 6.352.01.01) pályázatát benyújtja. 

- A pályázatban érintett ingatlan címe, helyrajzi száma:  

 Bocskaikert, Poroszlay u. 20. 14479 hrsz. 

 Bocskaikerti ravatalozó külterület 0139/15 hrsz. 

- A pályázatot a következő célterületekre nyújtjuk be:  

- 1.célterület  
a) helyi vagy országos védelem alatt nem álló, a település megjelenésében 

szereppel bíró alábbi épületek, 

épületrészek külső felújítására, 

korszerűsítésére, bővítésére, átalakítására, új épületrész kialakítására az alábbi 

épületekhez kapcsolódóan 

aa) települési szilárd burkolatú útvonalak mentén fekvő épületek, 

ab) település központját alkotó vagy közvetlenül övező épületek, 

- a  pályázatban igényelt összeg nettó 32 514 270 Ft 100 % támogatási 

intenzitású , melyhez szükséges önerőt az Áfát 8 778 852 Ft biztosítjuk  

 

F e l h a t a l m a z z a  a polgármestert a határozat Mezőgazdasági és Vidékfejlesztési 

Hivatalhoz történő megküldésére. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor  polgármester 

 

Bocskaikert, 2013-07-01 
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 Szőllős Sándor   s.k.                                          Szaniszló Tamás s.k. 

     polgármester          jegyző 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy településünkön néhány ingatlan a 

vételár feléért, vagy töredékéért megszerezhető. Sajnos kevés területet örökölt a 

település 20 évvel ezelőtt Hajdúhadháztól. Azt szeretnék, ha kedvező az eladási ár, 

vagy ingatlanárverési hirdetmény útján történő árverezésre szánt ingatlanról tudomást 

szereznek, akkor szerezzék meg a területet. Számos olyan jellegű pályázatra csak úgy 

tudnak pályázni, ha van hozzá terület. Javasolja, hogy ha van ilyen lehetőség és 

fedezet, akkor vásároljanak területeket. A Rákóczikertben is számos elhanyagolt 

ingatlan található, amely kedvező áron megszerezhető. Már az ezt megelőző testületi 

ülésen tájékoztatta a képviselőket, hogy egyesek vásárolják felfele a területeket a 

Rákóczikertben. Az önkormányzatnak kellene kihasználnia a kínálkozó lehetőséget és 

megakadályozni a beköltözését az oda nem való illetőknek. Erről a kérdésről már 

fogadónapján is többször tárgyalt Rákóczikertben élő lakosokkal, akik kérték az 

önkormányzat lépjen ebben a kérdésben és vásárolja fel ezek elől az emberek elől a 

telkeket.    

Szaniszló Tamás jegyző úr elmondja, hogy az ipartelepítés, vagy más jellegű projekt  

azért nem valósult meg, mert nincs az önkormányzat tulajdonában terület. Ha lett 

volna terület, akkor már több ipari projekt megvalósult volna. Indokoltnak látszik a 

területvásárlás, de csak akkor, ha a forrás meg van. 

Harmati Józsefné gazdaságvezető asszony támogatja a területvásárlást, mert ha nincs 

terület, akkor nem tudnak olyan fejlesztéseket véghezvinni, ami bevételt jelenthet az 

Önkormányzatnak. 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr véleménye szerint, ha belterületen szereznek 

ingatlant, akkor nem tudnak vele mit kezdeni. Rákóczikertben olcsón kelnek el telkek, 

hatalmas területek és ezeket a területeket az Önkormányzatnak kellene megvásárolnia.  

A nagy területeken az ott élők művelhetnék, kicsit a sajátjuknak érezhetnék. A 

határozati javaslatban szerepel, hogy Polgármester úr 5 millió forintig kötelezettséget 

vállal, ezt hogy kell érteni? 

Szaniszló Tamás jegyző úr válaszában elmondja, hogy licitnél nem lehet olyan, hogy 

az Önkormányzat jelzi, hogy megvásárolja a területet, de csak akkor, ha a testület ebbe 

beleegyezik. Ezért szól így a határozati javaslat és ezt kell megfontolnia a testületnek, 

hogy megadja-e a felhatalmazást Polgármesternek – magyarul megbízik-e benne -, 

hogy nem olyan területet vásárol meg, ami értéktelen, hanem egy olyat, ami értékes. 
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Záhonyi László képviselő úr véleménye szerint inkább földterületbe kell gondolkozni, 

és a területet akár állattenyésztésre, akár növénytermesztésre fel lehet használni és a 

lakosságnak munkát tudnak biztosítani. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy elsősorban földterületszerzésben 

gondolkodnak. Ha lesz egy eladásra szánt nagyobb értékű ingatlan és az ára megfelelő, 

akkor azonnal összehívják a Képviselő-testületet.  

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr javasolja, hogy ha a forrás biztosítva van, akkor 

Polgármester úr 1 millió forintig licit útján vállaljon kötelezettséget, e feletti összegnél 

hívják össze a Képviselő-testületet.  
 

Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

59/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

A Képviselő-testület 

 felhatalmazza a Polgármestert, hogy tárgyalásokat folytasson Bocskaikert 

közigazgatási területén eladásra meghirdetett ingatlanokra vonatkozóan, illetve 

részt vegyen az ingatlanárveréseken. 

 

 felhatalmazza továbbá, hogy a fenti eseményeken a Képviselő-testület által 

később szentesítendő konkrét ajánlatokat tegyen, illetve 1 millió forintig licit 

útján kötelezettséget vállaljon.  

 

 1 millió forint feletti összegnél - ha a forrás biztosítva van – előzetes képviselő-

testületi döntés szükséges a meghirdetett ingatlanok árverésen való 

részvételéről, illetve a licitálásáról. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: folyamatos   

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy ENEREA Észak-alföldi Regionális 

Energia Ügynökség igazgatója, Vámosi Gábor küldött az Önkormányzatnak egy 

levelet. Ebben az igazgató leírta, hogy díjmentesen elkészíti az Ügynökség 

Önkormányzatunk számára az Energetikai Akciótervet. Ez által csatlakozhatunk a 

Covenant of Mayors-hoz (Polgármesterek Szövetsége Szervezet). Így pályázhatunk 

KEOP-ra, illetve az említett akció terv feltétele lesz a következő Uniós ciklus 

energetikai pályázatai. 
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Képviselő-testült 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Község Önkormányzat Képviselő-testületének 

60/2013. (VII. 03.) KT. sz. határozata 

 

A Képviselő-testület 

 egyetért Covenant of Mayors (Polgármesterek Szövetsége Szervezet)- hez való 

csatlakozással. 

 egyetért, hogy az ENEREA Észak-alföldi Regionális Energia Ügynökség (4400 

Nyíregyháza, Sóstói u. 31/b) az Energetikai Akciótervet díjmentesen elkészítse. 

 felhatalmazza a Polgármestert a fentiekkel kapcsolatos bármilyen dokumentum 

aláírására és a további teendők végrehajtására. 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: azonnal   

 

Szőllős Sándor polgármester úr tájékoztatja a képviselőket, hogy az orvosi ügyelettel 

kapcsolatban levelet írt a hajdúhadházi és téglási polgármesternek és kérte őket, hogy 

egy időpontot egyeztessenek az ügyeleti díjra vonatkozóan. 

 

Dr. Lőrinczy Tamás képviselő úr elmondja, hogy az emelési tervezet Bocskaikert 

községet éves szinten 300-350 eFt-ban érintené. A levelet, amit elküldött a 

polgármestereknek, azt minden képviselőnek is elküldi. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr tájékoztatja a képviselőket, hogy a közterületeken a 

parlagfű védekezés folyamatos. Beszélt a NIF-fel, hogy az Oláh Sándor utcánál a saját 

területüket gondozzák. 

Az Idősek Klub bővítésére beadott pályázat sorsa várhatóan július és augusztus 

hónapban fog eldőlni.  

A geszterédi kútból származó ivóvizünk arzén tartalma meghaladja az Uniós 

határértéket, ezért az ÁNTSZ megtiltotta a vízfogyasztást, csak locsolásra, mosásra, 

mosogatásra lehet használni. A lakosság számára a főtéren, lajtos kocsiból biztosítva 

van az Uniós határértéknek megfelelő ivóvíz. A szolgáltató rajta van az ügy 

mihamarabbi megoldásán. 

 

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr véleménye szerint ez a víz még locsolásra sem 

alkalmas, mert nagyon kevés a nyomás, vagy egyáltalán nincs víz. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy előrehaladott tárgyalásban an a 

szolgáltatóval, amely eredménye az lenne, hogy Hajdúvidről érkezne vezetéken az 

ivóvíz. Természetesen ezzel megteremtődhetne a lehetőség, hogy a Monostordűlőbe is 
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kiépülhetne a gerincvezetéke az ivóvíznek és Bocskaikert kétirányú ivóvíz 

betápláltsága is megvalósulna. 

 

Nagy Mihályné képviselő asszony tájékoztatja a képviselőket, hogy nagyon sok jelzést 

kap a lakosoktól az elhanyagolt kertek miatt és kérdezik, hogy mit tesz ez ellen az 

önkormányzat?  

Július 19-én a kiserdőben a padok telepítése megtörténik. Ezzel kapcsolatban kéri 

Polgármester urat, hogy biztosítsa számukra a tehergépkocsit. A négy pad faanyagát 

ingyen kapták Áncsán György erdésztől, a padok köré hulladékgyűjtőt is ki fognak 

helyezni. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy köszöni a jelzést, a padok elkészítését. 

Természetesen segítenek a munkálatokban. 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 16
58 

órakor bezárta az ülést. 

 

 

 Szőllős Sándor  Szaniszló Tamás 

 polgármester  jegyző 

 

 


